

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

30th March, 2023

Circular No.: 22056

Dear Parents/ Guardians,

Simulated Work Experience (S5A & S5C)

To raise students' awareness of career and life-planning, Career and Life Planning Section is organizing a visit for S5A and S5C students on 13th April, 2023. Students can acquire hands-on experience by participating in the half-day career activity provided by Career Sparkle of St. James' Settlement.

The arrangement of the activity is as follows:

Class:	S5A & S5C
Time	1:00 p.m. – 5:00 p.m.
Venue:	Career Sparkle, 10/F, St. James' Settlement Jockey Club Social Services Building, 100 Kennedy Road, Wan Chai
Place of dismissal:	Students will be dismissed at the centre at around 5:00 p.m.

Please note that this is a compulsory school activity that all students must participate. For enquiries, please contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,



Lee Ting Leung
Principal

陳瑞祺（喇沙）書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL: 27118175
FAX: 27621550

通告編號：22056

敬啟者：

中五職業體驗（5A及5C班）

為增進學生對生涯規劃的認識，本校升學及就業輔導組將於二〇二三年四月十三日為5A及5C班學生安排職業體驗活動。學生將參與聖雅各福群會生涯規劃服務的半天職業遊戲活動，認識不同行業的運作。有關活動詳情如下：

班別：5A班及5C班
時間：下午一時正至下午五時正
活動地點：灣仔堅尼地道100號聖雅各福群會賽馬會社會服務大樓10樓『生涯規劃服務』
解散地點：同學將於約下午五時正在活動地點解散

此為學校活動，學生必須參加。如有任何疑問，請致電校務處查詢（電話：2711 8175）。

此致

中五級學生家長

陳瑞祺（喇沙）書院校長
李丁亮 啟



二〇二三年三月三十日